豪景花園管理有限公司

T.L. 60 MANAGEMENT LIMITED

新界青山公路 100 號青龍頭豪景花園商場 1 樓 22 號舖 Shop 22, 1/F, Commercial Complex, Hong Kong Garden, No.100 Castle Peak Road, Tsing Lung Tau, N.T. Tel: 2491 7234 Fax: 2496 1998

檔案編號: HKG/2020/N/214

日期:24-03-2020

有關:疫情惡化 配合政府封場措施 網球及籃球場暫停開放

由於新型冠狀肺炎疫情惡化,康文署於 3 月 21 日宣布於本月初一度重開的屬下所有文娱康樂場地及設施,23日起再次關閉。

我們為配合政府抗疫政策以防止疫症擴散,同時也保障公眾利益及履行社會責任。決定由即日起,本苑所有戶外場地及設施包括網球場、籃球場、兒童遊樂及長者健體器材全部暫停開放,直至另行通知。其中網球場的預約全部取消,已付費的業戶可獲退款。

我們會密切監察疫情發展及檢討上述安排,不便之處,敬請業戶諒解。

豪景花園管理有限公司

Temporarily Close Of Tennis And Basketball Courts And All Outdoor Facilities

In view of the latest situation of the pandemic of coronavirus disease, the Leisure and Cultural Services Department (LCSD) announced that all their leisure venues and cultural facilities reopened earlier this month will be temporarily closed effective 23rd March.

To tie in with the government policy, consider public interest and fulfill of social responsibility, We decided all our outdoor venues and facilities including tennis courts, basketball court, children playground and fitness equipments for seniors, will keep closed until further notice effective today. All tennis court bookings are cancelled and paid fare is refundable.

We will keep following the trend of events and review the above measures. Thank you for your attention.

Customer Services Department



